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Napirend 
 
1.) 2023. évi Kamaraerdő Napja és egyéb kulturális programok szervezésének 

egyeztetése 
 
 
Napirend előtt: hozzászólás nem volt. 
 
Napirend tárgyalása: 
 
1.) 2023. évi Kamaraerdő Napja és egyéb kulturális programok szervezésének 

egyeztetése 
 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Kamaraerdő napja 2023.május 27-én lenne, már nyolc 
éve mindig ugyanakkor tartják, a gyereknap előtti szombaton, mert akkor mindenki 
számít rá. Ugyan Pünkösdre esik, de szerinte sokan ki fognak jönni a rendezvényre. A 
Közösségi Ház vezetőjeként a szerződésében is az van, hogy a programok 
megszervezése a feladata itt a Közösségi Házban a fönti teremben, de mint tudják, 
visszaigényeltek két termet és oda is szervezi a programokat, illetve egyetlen egy 
szabadtéri programot, ez a Kamaraerdő napja, melyet a részönkormányzat kérésére 
szervez meg. A programok nagyjából összeálltak, picit későn, mert általában már 
decemberben elkészíti, nehéz fellépőket találni. Nem tudja milyen programokat 
szeretnének még? 2022. novemberben elkészítették a munkatervet, hogy beküldjék 
az önkormányzatnak, akkor a BTG kidolgozta a munkabérek költségét, ezt egyeztette 
a részönkormányzati tagokkal, s ide kerül be a következő év programjai és annak 
költsége. Havi 180e forintjuk van a programpénzekre, ebben az évben 220e forintot 
kért, amit megadott az önkormányzat. Kamaraerdő napjára 1.500e volt, illetve tavaly 



1.800e és azt használták fel nyáron, minden héten programokat vittek ki a 
gyerekeknek. Ez a pénz kevés lett volna, de volt pályázati lehetőség és így tudtak még 
több programot megvalósítani nyáron. Minden évben van Kamaraerdei Ádvent egybe 
kötve a Mikulás ünnepséggel. Ezek az idén is így vannak, annyi különbséggel, hogy 
értelemszerűen, ha Kamaraerdő Napja megrendezésre kerül, akkor nyáron kevesebb 
programot tudnak szervezni, a pályázati lehetőségek szinte megszűntek. Ettől 
függetlenül egy-két szabadtéri kulturális programot tervez nyáron is, kisebb 
bábelőadásokat a tópartra és a játszótérre, de nem olyan számban, mint ahogy az 
elmúlt években volt.  
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Régen volt olyan, hogy a részönkormányzat 
meghívta a kamaraerdeieket egy tányér gulyáslevesre. Szerinte ezt a szokást tovább 
kell vinni, bele kell venni a programba. Gondolja, ezzel mindenki egyet ért, talán az 
Alapítvány jelenlévő képviselője tud segíteni is nekik. 
 
Török István elnök: Visszakérdezne, hogy csak Kamaraerdő napjára mennyi volt az 
összeg? 
 
Kovácsné Lupás Adrienn:1.800.000 Ft. 
 
Török István elnök: És most mennyi? 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: 2.120e Bázis tervet kellett készíteni, le kellett volna ülniük 
mindannyiuknak. Az elmúlt években mindig leültek Kisfalvi Péterrel októberben, 
elmondta, hogy mit szeretne, szabadkezet kapott a programok lebonyolítására, 
elmondta, hogy ezeknek mennyi a költségvetése nagyjából, bekerült a munkatervbe, 
s ezért volt már meg decemberben leszerződve. Számított rá, hogy az önkormányzat 
megadja a támogatást, s bár szerződéseket nem írt még alá, kérdőjellel minden 
fellépővel beíratta a programot. 
 
Török István elnök: Van-e tervezett sztárfellépő?   
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ennyi pénzből képtelenség. Gerendás Péter jön, mert 
felajánlotta, a saját hangtechnikáját is kihozza nagyon baráti áron. 
 
Török István elnök: Hangtechnika ezen kívül mi lesz, illetve a fénytechnika? A 
színpad hogy áll? Ezek mind jelentős költségek, ezért vitte be a testületre is a mobil 
színpad vásárlást, végül nem kapott támogatást. Ha bérelniük kell, az sem lesz kis 
költség.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Az egész költséget vinné a színpadbérlés, több ajánlatot 
kért be, azoktól is, akik mindig csinálják alsó hangon 1.100.e forint egy 6x8 méteres 
fedett színpad. Ezeknek a költségvetése úgy változik, hogy milyen méretű a színpad 
és mit kérnek hozzá. Hátulra fedés kellene, mert az volt a tapasztalat a korábbiak 
alapján, hogy perzselte az embereket. Úgy volt vele, hogy nem tudhatja Budaörs város 
költségvetését, ők sincsenek könnyű helyzetben, így olyan tervet adott be, ami délután 
13 órától este hét óráig szól. Ahhoz, hogy sztárfellépőket hívjanak, már a covid előtt 
600.000 forintnál kezdődtek az árak, így vagy fellépőket hívnak, vagy játékparkok 
lesznek ingyenesen a gyerekeknek. Fajátékok, arcfestés, lovaglás, minden 
ingyenesen. 



 
Török István elnök: Az a kérése, hogy ugye meghatározta ezt a minimálisan emelt 
összeget a programra, így azt kéri, hogy valóban programban gondolkodjanak és kéri 
Adrient, hogy külön írja le neki és küldje meg a színpadra vonatkozó dolgokat is. 
Beterjesztette a legutolsó KT ülésre az 5 millió forintos keret visszaállítását, ami nem 
kapott támogatást, de ígéretet kapott a Kabintvezető úrtól, hogy minden gond nélkül 
tud működni a részönkormányzat.  Az a 220 ezer forint havi szinten, amiből a 
Közösségi Ház működik, szégyenteljes, ahhoz képest, amilyen költségvetéssel a 
Közösségi Ház a lakótelepen működik, vagy a Városi Klub, a Művelődési Ház. Pedig, 
ahogy erről sokszor beszéltek sokan, itt olyan színvonalas és jó programok is vannak, 
ami miatt sokan át is jönnek ide. Rendben, ennyi jut, a többit kigazdálkodják 
terembérletekből, egyebkből, de ez e nagyságrendileg kétmilliós összeg nem tudja 
fedezni a színpadbérlést, a kötelező technikai elemeket, áramellátást, főzést és még 
a fellépők díjait is, vagy akkor ez „csak” egy gyereknap lenne. Régen úgy volt, hogy 
leszerződtek egy sztárral, ami elvitte a költségek egyharmadát, a többi volt a technika, 
meg az egyéb. Nyilván, azóta mások az árak. Kabinetvezető úrnak benyújta, amit 
összeállítanak, hogy látszódjék, mennyiben kell gondolkodni.   
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Kérése, hogy ezentúl októberben üljön össze a 
részönkormányzat és egyeztessék a következő évet, mert ez alapján tudja a 
munkatervet összeállítani.  
 
Török István elnök: Természetesen. 
 
Kisfalviné Lauber Andrea: Az iskoláktól nem lehet kölcsönkérni mobil színpadot, 
hangosítást? Van a Hermannak is, az 1-es iskolának is. 
 
Török István elnök: Beltéri színpad van, tudomása szerint. Amikor írta az 
előterjesztést, le is állt vele, mert azt az információt kapta, hogy van a városnak mobil 
színpada. Valóban van, de tartósan ki van helyezve a PostArt-ra, alacsony egyébként 
és az is csak beltéri használatú.  
Nem baj, ha alacsony. 
 
Török István elnök: Nem bírna el mondjuk egy záport, tönkremenne. 
 
Kisfalviné Lauber Andrea: És ha fölé kerül egy sátor? 
 
Török István elnök: Hát ezt nem tudja, de szerinte elég szigorúan meg szokták 
szabni, hogy mi a kötelező.  
 
Monostori-Kalovits Márk képviselő: Városi képviselőként, politikusként picit óckodik 
attól, hogy önálló entitásoknak a programjaiba beleszóljon, így nem is tenné meg. 
Beszélték korábban, hogy összeállítottak egy programtervet, amihez vannak költségek 
rendelve, örül, hogy kicsit javult ennek az anyagi oldala. A főzést maximálisan 
támogatja, úgy tudja, hogy korábban ez önerőből valósult meg, de lehet, hogy ezt 
rosszul tudja. Nagyon szívesen idejön öt kilogramm paprikával, meg hússal, ha a 
részönkormányzat tagjai is állják ezt, ahogy szerinte ez elegáns. Ha meghívják, 
szívesen jön és főz, hoz alapanyagot. Reméli, hogy amikor a következő évet tervezik, 
lesz lehetőség szélesebb anyagi támogatásba részesülni. Sztárfellépőt hívni ma már 



1-15 millió forintba kerül, több értelmét látja a játszóállomásoknak, állatsimogatónak, 
sérült gyerekeknek élményeket adni. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Igen, ez volt a koncepció, sokat mérlegelt, szerinte is 
inkább ezek az élmények a fontosak, korábban is ezek mozgatták meg a családokat, 
erről kell, hogy szóljon ez a nap, de eleget tesz annak is, ha sztárfellépőket kell hívnia, 
ha a részönkormányzat úgy kívánja. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Egyet ért ezzel, a sztárfellépő csak 50-100 embert 
mozgat meg, a többi program az egész családot, ez legyen a cél, ráadásul, ezek 
ingyenesek. Zenét mindenki tud olyat hallgatni, amilyet szeretne.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Amikor átvette a házat, át kellett gondolnia, hogy van egy 
pici költségvetésük, s ennek ellenére mivel tudnak másabbak lenni, mint a többi 
kulturális intézmény. Ez egy alvó városrész, egy művelődésszervezőnek azzel tisztába 
kell lennie, hogy kiknek szervezi a programot, milyen a lakosság összetétele. Tudta, 
hogy itt sok a kisgyermekes család, ezért ezt az alvó városrészt rajtuk keresztül tudta 
megszólítani, ami nem jelenti azt, hogy nem voltak felnőtt programok, mert azokkal 
indítottak, akkor még nagy részük ingyen jött. Most, ha neves előadókat hívnának, nem 
tudnák kifizetni.         
 
Török István elnök: Csak tájékozódás miatt kérdezte a neves előadókat, de nem 
igényeli. Nincs keretük, de a Kabinetnél van forrás, szerinte ez testületi döntést sem 
igényel.  
 
Monostori-Kalovits Márk képviselő: A tavalyinál idén több pénz áll rendelkezésre, 
nem? Nem érti, hogy mi az akadály. 
 
Török István elnök: Korábban volt olyan, hogy például megszavaztak a Föld Napjára 
100e Ft-ot, készült szórólap, vettek kesztyűt, kijött a Btg., elszállították a zsákokat, 
utána csináltak egy nagy bográcsozást azoknak, akik részt vettek a szemétgyűjtésben. 
Most vagy azt mondja, hogy ezt a pénzt vegyék el a Közösségi háztól, de az nem lenne 
jó, vagy azt mondja, hogy RÖK keret, ami nincs, vagy bemegy a kabinetre és kér, 
beviszi Testület elé előterjesztés formájában. Ez csak egy program, de van az Advent, 
régen Mikulástól függetlenül volt, most kicsit egybe van húzva, mint a Kamaraerdő 
Napja a Gyermeknappal. Ért, hogy kevesebb a forrás. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: A helyet is kinőtték, már nem fér el ennyi ember. 
 
Az egyesület részéről: Annyit szeretne mondani, mert el kell menni, hogy bármilyen 
program áll össze, támogatják erőforrásokkal, ahogy a Föld napját is, tetszettek az 
eddigi rendezvényeik. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Önkéntes munkára lenne szükség.   
 
Kis Zoltán: Ezt is szívesen vállalják.  
 
Török István elnök: Köszöni. Egyesületként javasolja nekik, hogy most indultak a civil 
pályázatok, érdemes pályázni. A Föld Napját javasolná továbbra is megtartani, nagyon 
szemetes a patak környéke.  



 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ezt csinálták az elmúlt nyolc éveben is, ugyanúgy volt 
főzés, a gyerekeknek újrahasznosító kreatív foglalkozások, színházi előadás, ahová a 
belépő a gyerekeknek egy zacskó szemét leadása volt, volt virágültetés a RÖK pedig 
paprikás krumplit főzött.  
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Volt ilyen szemétszedés a Beregszászi utcában 
is, a Btg. vitte el a szemetet, paprikás krumpli akkor nem volt, de szemétszedés igen. 
Javasolja folytatni, sok az építkezés, sok szemét. Közösségépítő program ez is. 
Kellene egy kijelölt dátum erre. 
 
Török István elnök: Javasolja az április 25., 27-ét, ahogy szokott lenni. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Az nem jó, mert akkor van szabadtéri rendezvényük a 
Rex-esekkel, vagy akkor össze kell kapcsolni a két programot.   
 
Monostori-Kalovits Márk képviselő: Szoktak tartani a képviselőkkel és a lakosokkal 
közösségi szemétszedést, jók a tapasztalatok, ide is szívesen jön, szerinte 
mindenképp érdemes ilyeneket csinálni. A Btg. elviszi a szemetet előzetes egyeztetés 
alapján.  
 
Török István elnök: Ez minimális forrást igényel, akik részt vettek benne, örültek neki. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Az Advent-el kapcsolatban mi a tervük?  
 
Török István elnök: Ő nem szeretne beleszólni a programokba, nem lenne 
szerencsés, egy javaslata volt, hogy nem célszerű összehúzni a Mikulást és az 
Adventet. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: A covid miatt volt úgy.  
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Az Adventnak is volt egy formája, 
székelykáposztát főztek, gesztenye volt, meg forralt bor. Szerinte ezen nem kell 
változtatni. Egyedül a probléma a hely, mert sokan akarják igénybe venni a programot 
a város más részéről is, ami nem baj, csak ennek vannak olyan vonzatai, amit 
visszafelé kéne pörgetni.  
 
Török István elnök: Technikailag úgy érzi, nincsenek erre sokszor felkészülve. Itt volt 
a Mikulás napján a mikrofon probléma, amikor elvitték és nem tudtak szólni a 
gyerekeknek, hogy ki jöhet a következő vonattal. Erre kéne fejlesztés, ami 
mindenképpen forrást igényel, de keret ugye nincs, csak előterjesztést tud írni, de 
össze kéne írni, mi az, ami minimálisan kell egy ilyen rendezvényhez. 
 
Kisfalviné Lauber Andrea: Szerinte mikrofont, erősítőt lehet kölcsönkérni az 
intézményektől.  
 
Török István elnök: Hát, ha adják, akkor igen.   
 



Monostori-Kalovits Márk képviselő: Nem egy elvetendő ötlet összeírni, hiszen sok 
év alatt már látják, hogy mi szükséges és most nem a színpadról beszél. Jó, ha van 
egy racionális lista. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Egy kis aggregátorra minimum szükség van, áram nem 
tudja honnan lesz. A nagy vidámparknak biztosítva van az áram, viszont a 
hangtechnikának meg van határozva, hogy milyen amper kell, ezt mindig Bódis Tamás 
intézte, ingyen kapták, csak el kellett menni érte. Ha lesz színpad technika, ahhoz ilyen 
áramforrásra van szükség.  
 
Maráz András részönkormányzati tag: Ő beszélt a színpadosokkal, hogy minek az 
a külön aggregátor, s valami eszméletlen árammennyiséget mondtak, többszáz 
kilowattra jött ki. Nem igaz. Ilyen színpadra, meg ilyen fellépőre úgysem fogja futni.    
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ő mindig bekéri a szolgáltatóktól, hogy milyen 
áramigényük van.  
 
Maráz András részönkormányzati tag: A mostani visszafogott igényekhez biztos, 
hogy elég a 3x32 amper. Ott van az oszlopon, van egy ilyen lekötés. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Oké, de az kell a vidámparknak.   
 
Török István elnök: Be kell írni az igénylistába az aggregátort. Nem tudja, a Bódis 
Tamás féle kapcsolat működik-e még? 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Jövő héten keresi fel őket személyesen, bízik a 
támogatásukban. 
 
Török István elnök: Veszélyes így rendezvényt tartani, hogy meghirdetik, aztán 
esetleg ilyen technikai dolgokon bukik el. Az is egy megoldás, hogy beszél 
Kabinetvezető úrral, valamilyen forrást meghatároznak, amibe ennek mind bele kell 
férnie. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ezért kéri, hogy októberben mindig üljenek le, ő nem látja, 
mire van kerete az önkormányzatnak. A hangtechnika valóban nagyon fontos, mert, 
ha azzal gond van, az elronthat mindent.  
 
Török István elnök: Úgy tudja, egy ilyen szabadtéri rendezvénynél azt is meg kell 
saccolni, hány ember várható, a szerint van kötelezettség az illemhelyek tárgyában, 
orvosi ügyelet vagy mentő stb. 
 
Kisfalviné Lauber Andrea: Nem lehetne egy kampányt indítani, plakátolni, hogy hogy 
támogatást kérnek a hangtechnikához?  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ő kért külön árajánlatot a hangtechnikára, majdnem 700e 
forint. 
Kisfalviné Lauber Andrea: Akkor el kell mondani, hogy ennyibe kerül és kérni, hogy 
az Alapítványon keresztül támogassák ezt, így meghirdetve hátha beérkezik az 
Alapítványba.  
 



Hajdú István részönkormányzati tag: Gerendás Péter nem hozza a szükséges 
dolgokat? 
 
Török István elnök: De igen, csak viszi is. 
 
Hajdú István részönkormányzati tag: A Mikulás napon volt partybox, amihez van két 
darab mikrofon, olyan 60-80e forintos költség. 
 
Kisfalviné Lauber Andrea: Szerinte ennél több, de nem 6-700e forintos tétel, viszont 
egy az kevés. 
 
Török István elnök: Ha helyi örömzenészek jönnek ingyen, ahhoz is kell a technika.  
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: A kamaraerdei programok már Törökbálinton, 
Érden is híresek, fél Budaörs is itt van. Jelezni kellene ezt az önkormányzatnak, hogy 
a támogatás mértéke nagyobb legyen. Ez nem egy zártkörű rendezvény, hanem egy 
budaörsi rendezvény, amit kamaraerdőben tartanak. Ne legyen már probléma a 
mikrofon, meg a hangfal. Ezt a városnak is jobban kellene támogatni.   
 
Monostori-Kalovits Márk képviselő: A listára szükség van, nézzék meg mi 
szükséges. a másik, hogy mikor a programokat tervezték, biztos nem csak úgy 
gondoltak egy számot. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ő arra gondolt, hogy akkor kisebb időtartamú rendezvényt 
csinálnak, de nem adják fel azokat a programokat, ami ingyenes. Budaörs 
lakosságának nagy része megteheti egzisztenciálisan, hogy kifizesse azokat a 
költségeket, de nem mindenki. Ha pedig egy családban három gyerek van és 
mindegyik csak egyszer ül fel, akkor az háromezer forint. Délután egy órától lenne 
Kamaraerdő Napja este hét óráig, mert a korábbi tapasztalatok alapján ez volt a 
leglátogatottabb időszak, ezért nem kezdtek soha kora reggel. Olyan programokat 
szervezett, amihez nem kell színpad. 
 
Török István elnök: Voltak itt régebben látványos programok, kamaraerdei 
hastáncosnők színpadi showja. Ez megmaradt a fejébe. Nem került pénzbe. Akkor 
még a Haciendával együttműködésben dolgoztak, főzőverseny is volt. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Most is lesz látványosság, helikopter jön, nem kerül 
pénzbe, tündérek, manók fognak leszállni róla. Lesz felvonulás, lesz a Golf Autó, 
budaörsi felajánlás, külön sofőr lesz, pénzbe nem kerül. A mentősökkel holnap beszél, 
kutyás rendőrök is jönnek és Törökbálintról is jön egy csapat, ez egy nagyon komoly 
bemutató, szintén ingyenes. Jönnek a tűzoltók is és quadosok is, rendőrség 
akadálypályákkal, szintén nem kerül költségbe. Ami összeköttetése volt felhasználta.  
Jönnek a történelmi bajvívók, 150.000 forintért, ugyanúgy, mint öt éve. Diósdiak, egy 
negyvenöt perces bemutatót tartanak, semmit nem emeltek az áron, s a bemutató után 
mindent kipróbálhatják a gyerekek az eszközöket. Jön a Nektár színház, ez 310e forint, 
Jön a Répa, retek, szeretik nagyon, mindenkit megmozgatnak, ez 120e forint. 150e 
forint a Fabula Bábszínház és Gerendás Péter is ennyi pénzért jön. Ami viszi a 
költséget, az a játékparkok, nem a vidámpark, mert azért nem fizetnek, hanem a 
Virgonckodó játékpark, az arcfestés, buborék fújás, ilyesmik. az állatsimogató 200e 
forint. 



 
Török István elnök: Ő a színpadot nem adná fel, eddig is volt, egyeztet Kabinetvezető 
úrral. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ezt megköszönik, ha lesz, az jó, de ha nem, akkor is meg 
szeretnék csinálni a programokat. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: A helyszín marad a régi?  
Kovácsné Lupás Adrienn: Igen, ugyanott lenne, az árnyékos részen. 
 
Hajdú István részönkormányzati tag: Esőnapra gondoltak?   
 
Kovácsné Lupás Adrienn:Megmondta mindenkinek, úgy írja meg a szerződést, ha 
esőnap van, nem fizetnek.  
 
Hajdú István részönkormányzati tag: Étel, ital lesz a szülőknek?  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Egy cateringese van, abban segítsenek, hogy ha felrakja 
a fesztiválos oldalra, akkor boldog-boldogtalan jelentkezik és nem tudja szűrni. Szőllősi 
Attila volt minden évben a Jókaiban büfés, ő jön, kürtőskalácsos 550 forintért jön és a 
Suhajda is jön.  
 
Török István elnök: Kamaraerdő Napja elé esik időpontban, amiről szó volt, ő nem 
erőlteti, ha nem akarják a Föld Napját a Rex-esekkel kombinálva, ha hajlanak erre.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Igen, délután kettőtől ötig lenne, április 22-én.  
 
Kisfalviné Lauber Andrea: Neki régi vágy, hogy mindenki menjen ki az adott 
időpontban a saját háza elé és csináljon rendet. 
 
Török István elnök: Akkor április 22-én legyen 10-14 óráig a Föld Napja főzéssel 
egybekötve. Korábban az ilyen esemény meg volt hirdetve, akkor 40-50 fő jelent meg, 
így kell tervezni szerinte most is.  
 
Maráz András: Iskolásokat, óvodásokat is lehetne mozgósítani. 
 
Török István elnök: Térjenek rá a Mikulásra, meg az Adventra. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: December első, vagy második hetében szokott lenni. A 
2.-a jobb lenne, mint a 9.-e.  
Török István elnök: Fő partnerük az Alapítvány. Kérdése, hogy külön legyen, vagy 
egyben a két program? 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: A Mikulásra van külön keretük.  
 
Török István elnök: Kér akkor egy időpontot. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Javasolja a december 2-át, s össze lehetne kötni az 
Adventtel.  
 



Hajdú István részönkormányzati tag: Jól működött együtt a két program, amúgy is 
két héten belül kétszer megmozgatni az embereket nem biztos, hogy jó. Jó visszhangja 
volt ahogyan eddig csinálták. A helyet kinőtték, marad a parkoló. Szerinte nincs 
értelme két héten belül két rendezvényt szervezni.  
 
Török István elnök: Azt is el tudja képzelni, hogy az egyesület pályázik majd 
Adventtel, aztán vagy nyer, vagy nem. 
 
Maráz András:A gyerekprogramok lehetnek fönt a felnőttek meg szabadtéren.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ő örülne ennek a legjobban. Sajnos a felső szinten 45 
embernél több nem tartózkodhat, ha tartózkodik, az az ő felelőssége. Így kell 
gondolkodniuk. Több, mint 45 gyerek lenne. Kint kell szervezni.  
 
Török István elnök: Igen. 2010-14 között, amikor voltak ezek az Adventi 
rendezvények, a közteresek csináltak egy részleges lezárást a ház előtt, minden 
program kint volt. Gesztenyesütés volt egyesületi forrásból, volt forralt bor, kávégép, 
házipálinka és a Haciendától ingyen sültkolbász. Ez volt a felnőtt rész. Volt 
gyertyagyújtás, fent a gyerekeknek kézműveskedés. Mindez lement este 9-10-ig és 
vége volt.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ez annyiban módosult, amikor átvette, hogy beraktak 
gyerekprogramot is, családi programmá vált így. Minden program megmaradt, amit 
István említett, annyi változással, hogy a részönkormányzat főzött toroskáposztát.  
 
Török István elnök: Meg lehet mindezt csinálni úgy is, hogy nem a Közösségi ház 
szervezi, hanem az Egyesület, itt meg marad a Mikulás a vonattal, meg minden 
egyébbel. Ez egy lehetőség, nyilván függ attól, hogy pályáznak-e, nyernek-e.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Nem meri megosztani a két rendezvényt, tömeg szoktak 
jönni. 
 
Török István elnök: Korábban is csak a helyi újságban volt, a Kamaraerdei lapban, 
aztán, ha valaki idejött Budaörs más részéről, nem küldték el. Nyilván, ha meghirdetik, 
hogy ingyen pálinka, akkor Szabolcstól idáig lesz sor. Akkor a Mikulás program 
időpontjának december 02-őt javasolták.  
 
Maráz András: Kérdése, hogy Kamaraerdő napján főzőverseny lesz-e? Korábban 
voltak ilyenek. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Mostanában három katlanban főztek.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Ő annyit kér, hisz látták a Mikulás napon is a többiek, 
amikor ők kiestek a covid miatt, hogy ez nem két emberes feladat, többen voltak és 
csinálták. Kamaraerdő Napja sem két ember munkája, úgy tudták mindig 
megvalósítani szervezetten, hogy a közterület lezárt mindent és irányított, az 
érkezőket még négy önkéntese is segítette, még a sátorállításban is, bár azt utóbb 
már a közteresek végezték, ebben nem is kéri a segítségüket, amiben viszont igen, 
hogy Andreának átadja a főzéssel kapcsolatos feladatokat, elvileg csirke lesz, az 
egyesület segít. Szeretné tudni, hogy a részönkormányzati tagok milyen feladatokat 



vállalnak, például hogyan kerül el innen a három üst, ő és Feri nem fogják tudni ezeket 
szállítani. Ezeket eddig a Btg. vitte el, velük egyeztetni kellene, hogy mikor, javasolja, 
hogy ne aznap legyen. Emberekre van szüksége a szervezéshez, akiknek odaadja 
például a raktárkulcsot, stb.  
 
Maráz András: Mennyire üti egymást a főzőverseny és a főzés? 
 
Török István elnök: Semennyire, az egyikre be lehet nevezni, a másik meg lesz.    
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Nem beszélték meg a főzés időponját.  
 
Kis Gyula részönkormányzati tag:13-14 között készen kell lenni vele, mert akkor 
már ott állnak az emberek.  
 
Kisfalviné Lauber Andrea: Szerinte nem lesznek még éhesek, otthonról jönnek ebéd 
után.  
  
 
Török István elnök: Ezek már részletkérdések, lassan dönteniük is kell, időpontról 
beszéltek, forrásról beszéltek, amit majd megpróbál kiegészíttetni, a Városházán 
egyeztet a színpad és az aggregátor vonatkozásában.Felteszi szavazásra a határozati 
javaslatot, melyet a részönkormányzat 3 igen szavazattal elfogadott. 
 
7/2023.(III.02.) K-RÖK sz. határozat  
2023. évi Kamaraerdő Napja és egyéb kulturális programok szervezésének 
egyeztetése 
 
 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kamaraerdei Településrészi 
Önkormányzata az alábbi kulturális programokat kívánja megvalósítani 2023. évben: 
 
Tervezett időpont:    Program neve:   Szervezésért felelős: 
 
1.) 2023.május 27.        Kamaraerdő Napja                Kamaraerdei Köz. Ház 
2.) 2023.április 22.             A Föld Napja                      Kamaraerdei Köz. Ház 
3.) 2023. december 02.                    Mikulás             Kamaraerdei Köz. Ház 
 
 
Több napirendi pont nem lévén, az elnök megköszönte a munkát és az ülést 1840-kor 
bezárta. 
 
 

k.m.f. 
 
 

   
      Török István                 Kis Gyula 
            elnök                                                                    jegyzőkönyv-hitelesítő 
 


